
Výpis z jednání zastupitelstva obce Křečkov ze dne 14.3.2023 

 

Přítomni: Markéta Jeníková, Mgr. Veronika Raulová, Mgr. Gabriela Beková, Ing. Jaroslav 

Málek, Tomáš Stuchlík 

 

Hosté: Z. Hůla, D. Vrchotová, Lukáš Soóky,  pan Kalfiřt, Kuchař Šimon, Kuchař Pavel, 

Jeřábek Martin, Jeřábek Ondřej 

 

 

Program jednání: 

1) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele  

2)   Schválení programu 

3)   Kontrola a projednání zápisu ze dne 14.2.2023 

4)   Rozpočtové opatření č. 1/2023 

5)   Zápis z jednání finančního výboru 

6)   Inventarizační zpráva za rok 2022 

7)   Vydání Územního plánu Křečkov formou opatření obecné povahy 

8)   MMR- akce ,,Dětská hřiště v obci Křečkov“ 

9)   FVE-ZŠ Křečkov 

10) Různé 

11) Diskuse 

12) Závěr 

 
Závěry jednání: 

Ad 1) Zastupitelstvo obce po projednání určilo ověřovatele zápisu: Tomáše Stuchlíka  
a Ing. Jaroslava Málka, zapisovatelem je určena Mgr. Veronika Raulová. 

Ad) 2) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo program jednání. 

Ad 3) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo Zápis ze  zasedání zastupitelstva obce ze dne 

14.2.2023. 

Ad 4) Zastupitelstvo obce projednalo úpravu rozpočtu obce a bere na vědomí rozpočtové 

opatření č. 1/2023. 

Ad 5) Zastupitelstvo obce projednalo a bere na vědomí Zápis jednání finančního výboru ze dne 

28.2.2023. 

Ad 6) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo inventarizační zprávu z provedené 

inventarizace majetku obce Křečkov za rok 2022 bez výhrad.  

Ad 7) Zastupitelstvo obce po projednání vydává veřejnou vyhlášku o vydání Územního plánu 

Křečkov formou opatření obecné povahy č.1/2023. 

Ad 8) Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informace MMR, že žádost o dotaci, která byla pro 

rok 2022 podána a schválena (z důvodu nedostatečné alokace byla dosud zařazena na 

seznam náhradních akcí) v rámci podprogramu Podpora obnovy a rozvoje venkova pro rok 

2022, – Podpora budování a obnovy míst aktivního a pasivního odpočinku, byla doporučena k 

poskytnutí dotace. 



Ad 9) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo cenovou nabídku na zpracování PD FVE do 

50 kWp pro objekt ZŠ Křečkov od Ing. Michala Ondrušeka, v základní výši 24.750 Kč. 

Ad 10) Zastupitelstvo odsouhlasilo žádost o finanční podporu bezplatné Linky důvěry. Finanční 

podpora bude 3000,- Kč. 

Zastupitelstvo obce se rozhodlo podpořit Svaz postižených civilizačními chorobami Poděbrady 

částkou 5000,- Kč na jejich činnost. 

Ad 11) Paní Dana Vrchotová  

– položila dotaz k možné revitalizaci požární nádrž – čeká se na vhodný dotační titul.  Bylo 

popsáno, jaký je záměr v možné revitalizaci. 

- V rozpočtu obce je 700 000,- Kč na údržbu zeleně, kdo údržbu zajišťuje, jak se plánuje 
práce – bylo odpovězeno a vysvětleno, dala se možnost k nahlédnutí do účetnictví. 

- Námitka – byla vznesena k recyklaci na území bývalého kravína- bude námitka řešena 
s firmou Svoboda stavební společnost. 
 

Pan Lukáš Soóky –  

- možnost vybudování přechodu pro chodce u křižovatky páteřní silnice v obci Křečkov – 
bude se jednat s panem Šťastným, jaké jsou možnosti vybudování bezpečného přecházení 
přes páteřní komunikaci v obci Křečkov. 

 

 

 

 


